
 

 

 
 
 

EDS lokalförening Västra Götaland 
 
Kallelse till digitalt årsmöte 2023 söndag 5 mars kl 18.00 
 
 
Dagordning 
 

1. Val av mötesordförande. 
 

2. Upprättande och godkännande av röstlängd. 
 

3. Val av mötesfunktionärer; mötessekreterare samt två justerare. 
 

4. Fråga om årsmötets behöriga sammankallande. 
 

5. Godkännande av dagordning. 
 

6. Verksamhetsberättelse för det senaste verksamhetsåret. 
 

7. Resultat- och balansräkning för det senaste verksamhetsåret. 
 

8. Revisionsberättelse. 
 

9. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen. 
 

10. Förslag till verksamhetsplan. 
 

11. Medlemsmotioner. 
 

12. Budget för innevarande verksamhetsår. 
 

13. Fastställande av medlemsavgiftens storlek för nästa verksamhetsår. 
 

14. Val av ordförande och kassör. 
 

15. Val av övriga styrelseledamöter. 
 

16. Val av revisor. 
 

17. Val av valberedning. 
 

18. Frågor att vidarebefordra till riksförbundets årsmöte. 
 

19. Övriga frågor. 
 

20. Mötets avslutande 
 



 

 

 

 

Verksamhetsberättelse 2022 

 

Vårt andra år som lokalförening är till ända. Till en början fortfarande en del frågetecken 
kring hur pandemin skulle påverka verksamheten, och den andra hälften av året var det 
svårt att nå fram både till politiken och debattsidor då hösten präglades av ett riksdagsval 
där allt annat än vårdfrågor var på agendan. Men skam den som ger sig, när vi nu 
sammanfattar så har det ändå skett mycket under det gångna året! 
 
Vi har haft tio styrelsemöten samt en fysisk träff. Styrelsen har bestått av Ingela Johansson 
som vår ordförande, Mikael Persson vice ordförande, Ann-Sofie Pettersson kassör, Markus 
Otterloo sekreterare samt Eva-Lena Andersson, Anna-Leena Kuronen, Anni Heimann, Anneli 
Lindh och Pauline Åkesson som ledamöter. De två sistnämnda lämnade styrelsen i förtid 
utifrån personliga skäl. Vid utgången av 2022 var vi 261 medlemmar i vår lokalförening! 
 
Under året har vi haft sex digitala medlemsmöten. I Juli kunde vi äntligen ha ett fysiskt möte 
som vi hade i Lidköping med ett tiotal deltagare. Det var mycket lyckat. 
 
Ekonomiskt har vi inga större omkostnader. Det mest påtagliga är ett Zoom-abonnemang.  
 
Politiskt landade slutligen initiativärendet om EDS-vården i vår region hos våra 
sjukvårdspolitiker i Hälso- och sjukvårdsstyrelsen. De nöjde sig dock med att ”notera” den 
skrivelse som tjänstemannaorganisationen framställt. En skrivelse som vi inte riktigt kunde 
känna igen oss i och det har vi även framfört i brev adresserade till alla politiker i denna 
styrelse. 
 
Det har bildats ett regionalt processteam (RPT) för EDS (initierat genom vårdorganisationen). 
Syftet med ett sådant team är att skapa en fungerande vårdkedja som ska leda till en effektiv 
och kunskapsbaserad vård och ge ökat förtroende för vården från patientgruppen. Vi 
kommer att delta där som patientrepresentanter men tyvärr så tar allt sådant här tid, så än 
har vi inte kallats till något första möte. 
 
Vår ordförande Ingela var med i en artikel i Alingsås tidning som fint beskrev livet med EDS. 
Vi skrev även en debattartikel i slutet av året som vi förgäves försökte få publicerad i GP. 
 
Under året blev vi medlemmar i såväl Funktionsrätt Göteborg som Västra Götaland. Tack 
vare att de har många medlemmar så är det en resursstark organisation. Besök gärna deras 
hemsidor för att ta del av deras utbud av information, kurser med mera. 
 
Vi har haft ett möte med Ola Hendar, Göteborgs funktionshinderombudsman. Ett givande 
möte för bägge parter. 
 
Sist men inte minst så har vi ett aktivt utbyte med vårt Riksförbund. Vi har en representant i 
förbundet stadgegrupp som ser över stadgarna. Vi har försökt vid ett flertal tillfällen att 
initiera möten med övriga lokalföreningar. Vi har haft förbundets ordförande Birgitta Larsson 
Lindelöf på digitalt ”besök” där hon informerade om förbundets verksamhet. Vi har lyssnat 
på förbundets alla intressanta webinarier.  
 



 

 

 
Framförallt kan vi applådera att förbundet äntligen har tio lokalföreningar, och därmed 
klättrat över det besvärliga hinder Socialstyrelsen villkorat sina organisationsbidrag med. 
Förhoppningsvis ger detta ett starkare Riksförbund inom några år, vilket betyder att vi även 
lokalt blir starkare och får bättre möjligheter att lyckas med allt vi vill! 

 

 

 

Förslag till verksamhetsplan 2023 

 
● Att fortsätta utveckla lokalföreningen på ett hållbart sätt för alla medlemmar 
● Att erbjuda digitala medlemsmöten vintertid och fysiska träffar sommartid. 
● Att arbeta intressepolitiskt och försöka få politiker i VGR att arbeta för ett 

specialistcentrum i VGR med fokus bland annat på EDS och HSD. 
● Att söka samarbeten med andra föreningar och verksamheter kring våra frågor. 
● Att sprida information och kunskap om EDS och HSD, inte minst genom att försöka 

synas mer i media. 
 

 

Bokslut 

 

Även om vi gjort mycket under året så kan vi se i bokslutet att det inte är så mycket som 
kostat pengar. 
 
Intäkter Medlemsavgifter        12 950 kr 
 
Kostnader Zoom-abonnemang           -  1 935 kr 
           Bank                                      - 900 kr 
  Medlemsträff                         - 380 kr 
  Administration                       - 366 kr 
 
Årets resultat ger ett överskott på             9 369 kr 
 
Ingående saldo 220101  10 122 kr 
Utgående saldo 221231  19 491 kr    
 
 
 

 

 


